



四月號 04.2019



# 與教宗擁抱的男孩

THE BOY TO BE

### **BLESSED BY THE POPE**

11 歲的男童頌軒 2016 年患上腎癌,憑藉家 人的照料及信仰的支持令他捱過治療,順利 康復。媽媽一直是頌軒的支柱,抗病時無微不至 地照顧著他,他一一看在眼裡。這場獨一無二的 生命歷程,頌軒決定與媽媽一同感受。他許下與 教宗方濟各見面的願望,面見教宗當日,頌軒直 言是一個「無法想像」的旅程!

11-year-old Chung-hin was diagnosed with kidney cancer in 2016. He managed to recover fully with his family's support and the strength he found in his faith. What touched him most was the ever-loving care from his mother during his fight against the critical illness. Instead of seeing a wish as merely a joyful adventure, he decided to share this unexpected life journey with his attentive mother. Making a wish of being blessed by the Pope in person, Chung-hin described the meet-and-greet day as "an unimaginable journey"!

# 與海豚和家人一起

對愛妮來說便是最簡單的

TO OI-NI, A UNIQUE STAYCATION TO VISIT DOLPHINS WITH HER FAMILY CREATES THE MOST BLISSFUL MEMORY EVER!





今期內容 CONTENT 願望故事/WISH STORY 最新動態 / UPCOMING EVENTS

香港願望月 / HONG KONG WISH MONTH 活動花絮 / ACTIVITIES HIGHLIGHTS 主席專訪 / INTERVIEW WITH CHAIRPERSON 義工園地 / VOLUNTEER CORNER

# I WISH TO BE BLESSED BY POPE FRANCIS IN PERSON

我想親身得到 教宗方濟各的祝福

> 頌軒 Chung-hin / 10 / 腎臟透明細胞肉瘤 Clear Cell Sarcoma of the Kidney

頌軒記得,確診患上腎癌時他 9 歲。懂事的他不 忍讓媽媽操心,決定不吭一聲,默默面對一連串 大大小小的手術、電療和化療,有時候更反過來 安慰父母。但身為天主教徒的他,內心卻有個疑 問不斷放大:「為甚麼有這樣可惡的怪物住在我 這個活潑好動的身體裡?」

他在電視上曾看到現任教宗方濟各的善舉,便萌 生親自向他尋求答案和祝福的念頭。在願望義工 的鼓勵下,頌軒把一切寫進給教宗的一封信中, 他沒想過,這封信翻譯成意大利文,經願望團隊 幫助下落入教宗手中,並深深打動了對方;他更 沒想過團隊召來各方的有心人,只為助他實現一 句童語。

患病時有很多事情孩子控制不了, 他不敢相信自己有能力實現(願望), 現在他相信自己做得到了! — 頌軒媽媽

2018 年 12 月,頌軒與媽媽及哥哥出發到羅馬梵蒂岡與教宗見面,這趟旅程,是他「夢寐以求,做夢也沒想過真的發生」!願望日當天,頌軒於 Aula Paolo VI o Sala Nervi 大禮堂與教宗近距離見面及擁抱,教宗更親吻他的額頭一下及向他的患處賜福。這刻,他願望成真了!

樂觀的媽媽把孩子患病的經歷看作鍛鍊,頌軒 看得更遠,他從信仰中學會助人,從願望中學 會相信和希望:「我將來想幫助他人,特別是 患病的人。」 Chung-hin remembers he was 9 at the time of the diagnosis. Not wanting to worry his mother, the thoughtful boy was determined to face the surgeries, electrotherapy and chemotherapy head on. Sometimes, it was the little boy who offered words of consolation to his parents. Yet in the mind of this Catholic boy was the looming question, "Why is such a hideous monster living in my energetic body?"

Pope Francis' acts of charity on TV inspired Chung-hin to seek the answer and blessing from him. Wish Team encouraged the boy to write everything down in his letter to the Pope. Little did he know that the letter would be translated into Italian and with the help of the team, it would reach the Pope and deeply touch him. Chung-hin certainly didn't expect the team to get various people together just to realize his wish.

CHILDREN WHO ARE ILL HAVE
LITTLE CONTROL OVER THINGS.
CHUNG-HIN DID NOT BELIEVE HE COULD FULFILL
HIS WISH; BUT NOW HE BELIEVES HE CAN DO IT!
- CHUNG-HIN'S MOTHER

In December 2018, Chung-hin set out to the Vatican with his mother and brother to meet the Pope. It's a journey he "couldn't have dreamt of happening in his wildest dreams". On his Wish Day, Chung-hin met and embraced the Pope in the Aula Paolo VI o Sala Nervi, and he even got a kiss on his forehead and blessing for his kidney. His wish has eventually come true!

While his optimistic mother sees his illness as a challenge, Chung-hin sets his sight farther. His faith has taught him to give others a helping hand, and his wish teaches him to keep hope and belief alive, "In the future, I'd like to help others, especially those who have fallen III."

鳴謝: KLOOK、願望成真基金意大利分會 Acknowledgement: KLOOK, Make-A-Wish Italy





# I WISH TO PLAY WITH DOLPHINS

我想和海豚玩遊戲

要妮 Oi-ni / 16 / 慢性腎病 5 期 Chronic kidney disease stage \



認識愛妮的人都知道,她外向、硬朗,內心卻比 任何人都溫柔。確診慢性腎病後,「洗肚」、用 藥、覆診,面對重覆不斷的治療,她堅強的撐下 去。只有面對最喜歡的海洋,她才能放鬆心情, 享受寧謐的時光。因為這樣,她很喜歡海洋 動物,特別是善解人意的海豚。

在願望小隊探訪愛妮時,愛妮沒有一個確切的願望:「我只零碎地想到心裡最喜愛的事兒,是義工和我一起構思、把最渴望的都串連在一起,我才恍然:『對了!這就是我的願望』!」愛妮一直嚮往與家人外遊:去海洋館、探海豚、住酒店,在她腦海裡,最快樂的旅行莫過如此了,卻遺憾因病未能赴遠方。愛妮笑說:「只要和家人一起,去哪兒都一樣!」

就這樣,願望團隊和愛妮一起設計了獨一無二的本地遊,成就了一份難忘無憾的珍貴回憶。願望日當天,她和家人早早便來到她記憶中代表著快樂和興奮的樂園,從酒店人員的熱情接待,到海洋公園大使為她們一家安排特別的體驗,這都是愛妮久違的幸福滋味,特別是......「我真的可以摸摸牠?」願望小隊和大使把愛妮帶到海豚休息處,讓她親親海豚,和海豚玩遊戲。這一切一切,最珍惜的家人皆伴在旁,對愛妮來說,沒甚麼比這更幸福了!

「我的願望實現了! 這是我最幸福的時光!」— 愛妮 "Everyone who knows Oi-ni will tell you she's a tough and outgoing girl with a most tender heart. Since being diagnosed with a chronic kidney disease, Oi-ni has braved through repeated treatments that include dialysis, medication and follow-up consultations. Only the ocean can give her a calm moment. That's why she likes marine animals, especially the sympathetic delibilities.

When the Wish Team visited Oi-ni, she did not have any wish in particular, "I was only brainstorming what I like the best. Volunteers worked with me to string my most-wanted together. That's when it dawned on me, 'Right! That's my wish'!" Oi-ni had longed to travel with her family to visit aquariums, see the dolphins and stay in hotels. That's the ideal vacation in her mind. But her illness had prevented her from traveling. "It doesn't matter where I go, as long as it's with my family!" She smiled as she told us.

And so we worked with Oi-ni to come up with a unique staycation she won't forget. On her Wish Day, Oi-ni and her family arrived early at the theme park — a place that conjures up thrilling and joyful memories in her mind. The hospitality of the hotel staff and the special experience Ocean Park ambassadors offer were all things she has long missed. The best part was... "Can I really touch him?" Wish Team and ambassadors took Oi-ni to get up close with the dolphins and play with them. With her family by her side, there is nothing that feels better!

"MY WISH REALLY CAME TRUE! THIS IS THE HAPPIEST TIME OF MY LIFE!" - Oi-ni

鳴謝: 香港海洋公園、 香港海洋公園萬豪酒店 Acknowledgement: Ocean Park Hong Kong, Hong Kong Ocean Park Marriott Hotel





感謝各界的機構和合作伙伴於去年 12 月舉辦既豐富又具 意義的活動,以行動與我們同行,為病童帶來無窮無盡的 力量!我們期待今年的活動更精彩,為願望童締造別開生 面的體驗!

MANY THANKS TO OUR PARTNERS AND ORGANIZATIONS FOR STAGING A RANGE OF MEANINGFUL ACTIVITIES IN DECEMBER 2018 TO EMPOWER CHILDREN WITH CRITICAL ILLNESSES! WE LOOK FORWARD TO MORE EXCITING ACTIVITIES THIS YEAR TO CREATE UNIQUE EXPERIENCES FOR WISH CHILDREN!

#### 1 city'super x LOG-ON Bear for Love



city'super x LOG-ON 發起「Bear for Love 慈善企劃」,邀請「童願同享計劃」一班小朋友化身小店長,在店內參與不同體驗,並製作特別版小熊為基金籌逾 HK\$150,000。

city'super x LOG-ON's Bear For Love Charity Project partnered with "Kids for Wish Kids" program to give children a chance to transform themselves into little store managers. The special-edition Manual Factory Bear raised over HK\$150,000.

# 2 火星人瑪文亞洲巡迴展



華納兄弟消費品部與國際願望成真合作,邀來名 人創作火星人瑪文,展開亞洲巡迴並進行網上拍 賣,同時於 Fashion Walk 限定店義賣慈善繪畫 套裝及環保袋。

Teaming up with Warner Bros Consumer Products, Make-A-Wish International is honored to have celebrities re-imagine Marvin the Martian to kick-start the Asia Tour and online auction, while DIY paint sets and tote bags went on sale in Fashion Walk pop-up stores.

SOGO 把愛帶回家

Sining Tout Love Home Trom Socie

SOGO 舉辦聖誕慈善義賣,邀請顧客帶願望聖誕 毛公仔回家,收益全助基金實現願望。

At SOGO's Christmas charity sale, customers can take a Make-A-Wish X'mas Plush Toy home. All proceeds go to help grant wishes of children with critical illnesses.

# 4

修身堂以美行善 Doing Good Is Beautiful With Sau San Tong

修身堂以低至半價發售一系列「聖誕狂歡慈善優惠組合」,為願望成真基金籌得 HK\$100,000 助願望童圓願。

Offering a series of products in the X'mas charity sales at half price, Sau San Tong raised HK\$100,000 for Make-A-Wish Hong Kong to help grant Wish Children their wishes.





# 6

分享願望的喜樂@置地廣場 Share the Joy of a Wish @LANDMARK ATRIUM

感謝置地公司與願望成真基金一起同行二十載, 贊助年度大型義賣活動「分享願望的喜樂」。開 幕典禮上邀得活動大使鄭秀文和願望童分享願望 歷程。置地廣場內設置多個聖誕限定店作義賣, 成功籌得善款幫助希望與教宗見面的頌軒、與家 人享受郵輪假期的傑傑以及渴望擁有蜘蛛主題房 間的良仔實現願望。

Our thanks go to Hongkong Land for sponsoring the annual fundraising campaign "Share the Joy of a Wish" for the 20th consecutive year. We are stoked to have renowned artiste Ms Sammi Cheng gracing the launch ceremony that also featured Wish Children sharing their stories. Limited Christmas pop-up stores were opened in the LANDMARK ATRIUM to raise donations for Chung-hin, who hopes to meet the Pope; Kit, who wishes to enjoy a cruise vacation with his family, and Leung, who longs for a Spider Man-themed bedroom.



## 7

香港半島酒店的願望之樹 Trees of Hope at The Peninsula Hong Ko

香港半島酒店聖誕聯歡會邀得 Hello Kitty、聖誕老人與願望童玩遊戲!另外,酒店特別製作漂亮的胡桃夾子裝飾作義賣,以及把「願望之樹下午茶」的12%淨收益捐予願望成真基金。

In this year's Christmas Party at The Peninsula Hong Kong, Wish Children got to play with Hello Kitty and Santa Claus! Besides, the Hotel organized a charity sale with Nutcracker ornaments and "Teas of Hope" high tea set especially made for the occasion. 12% of the proceeds go to Make-A-Wish Hong Kong.

# B HEXA 一周年慈善晚宴 HEXA 1st Anniversary Charity Dinno



為慶祝開業一周年,六公館與願望成真基金攜手舉辦慈善晚宴,以美酒佳餚、音樂表演、慈善拍賣及願望熊義賣,合共籌得 HK\$238,000。

In celebration of its 1st anniversary, HEXA co-organized a charity dinner with Make-A-Wish Hong Kong. A total of HK\$238,000 was raised that night with cocktail, gourmet dinner, music performance, charity auction and sale of wish bears.

#### 9 時代廣場×米奇 90 Times Square x Mickey 90



時代廣場特設慈善專櫃,為願望成真基金義賣 獨家「米奇 90」耳朵連咕啞限量套裝。

The exclusive "Mickey 90" Ear & Cushion Charity Boxset went on sale in the charity counter of Times Square to raise money for realizing wishes of children with critical librarees.

# 10 PRADA 慈善聚會 Prada Charity Gathering



Prada 舉辦了一晚 VIP 限定慈善聚會,當中10% 淨收益撥捐願望成真基金。

Prada organized a VIP charity get-together with 10% of the net proceeds donated to Make-A-Wish Hong Kong.

願望實現 成就改變 ONE MOMENT CHANGES **EVERYTHING** 

BEHOLD THE POWER

OF CHILDREN IN APRIL!

四月是兒童節,也是願望成真基金的重要月份,因為基金全球 41 個分會將一同 與各界攜手,慶祝願望的力量,同時紀念 4 月 29 日基金成立日。香港今年已是 第5年舉辦願望月,我們將與不少伙伴合作,為患有重病的兒童出一分力,讓大 家知道兒童的力量勢必不可小覷!

IN APRIL, 41 MAKE-A-WISH AFFILIATES WILL JOIN FORCE WITH COMMUNITY PARTNERS TO CELEBRATE THE POWER OF THE WISH AS WELL AS THE WORLD WISH DAY ON 29 APRIL, HERE IN HONG KONG, WE ARE WORKING WITH PARTNERS FOR THE BENEFIT OF CHILDREN WITH CRITICAL ILLNESSES IN OUR 5TH WISH MONTH. BEHOLD THE POWER OF CHILDREN!



CLICK助童願

**GRANTING A WISH IS JUST** 

A CLICK AWAY

想與爸爸留下一份重要回憶的 Natalie 、想遠 赴英國為心愛球隊打氣的朗朗、想見 Minions 的 Marcus ,每一個願望都能為重病兒童帶來 改變人生的歷程! 今年基金將聯乘 HK01 慈善 傳播平台 01心意合作,由 4 月 4 日兒童節起 發起「願望實現 成就改變」活動,集合公眾助 病童一臂之力!

Every wish helps transform the lives of children, whether it's Natalie who wishes to create precious memories with her father. Long-long who hopes to support his favorite sports team in Britain, or Marcus who dreams of meeting the Minions. In collaboration with HK01's charity platform 01 Heart, we are launching the "One Moment Changes Everything" campaign to gather support for children with critical illnesses



### JEMS × KIDS FOR WISH KIDS

JEMS Character Academy 參與「童願同享」計 劃,打響頭炮的是「親子藝術繪畫小教室」,跟 隨其後是 4 月中及 6 月的「科學館大地尋寶反 轉日」和慈善嘉年華。慈善嘉年華將開放予公眾 入場參與,請緊貼我們的活動資訊!

In support of "Kids for Wish Kids" program, JEMS Character Academy lets kids take charge of planning and hosting activities to stand by Wish Children starting from the "Parent-Child Art and Painting Classroom", "Scavenger Hunt@Science Museum" in mid-April and The Charity Carnival in June. The Carnival is open to all. Stay tuned for our activities updates!

### 世界願望日 迪士尼全新體驗

WORLD WISH DAY@

HONG KONG DISNEYLAND

願望團隊將與基金全球合作伙伴迪士尼樂園攜 手,為合共100位願望童及家長於4月底舉行別 開生面的慶祝派對!記得密切留意!

Joining hands with our global partner Walt Disney, we are going to celebrate World Wish Day at the end of April with a total of 100 Wish Children and their family members at the Hong Kong Disneyland this year! Don't

### **Q&A WITH VETERAN AND ROOKIE CHAIRPERSON**

新舊主席 一問一答



藝少線女十:藝



到仲恒整生:到 Dr Kevin Lau: K

今年是願望成真基金充滿新機遇的一年,團隊現正密鑼緊鼓,籌備在香港兒童醫 院提供服務。此外,擔任基金主席 6 年的劉仲恒醫生任期屆滿,並獲邀成為榮譽 顧問。基金董事、香港迪士尼樂園度假區傳訊及公共事務副總裁蔡少錦女士 Linda 於今年接任,她非常期待和大家一起創造更多奇妙的願望歷程。我們有幸激請兩 位新舊主席分享願望的看法和與願望童相處的點滴。

It's a year filled with new opportunities for Make-A-Wish Hong Kong. While we were getting ourselves ready to serve Hong Kong Children's Hospital, Dr Kevin CH Lau finished his 6-year tenure as Chairperson and takes up the position of Honorary Advisor. Ms Linda Choy, our Director and Vice President, Communications and Public Affairs of Hong Kong Disneyland Resort, takes over this year, Linda is looking forward to creating wonderful Wish Journeys with all of you. And we're honored to have the two Chairpersons share with us their views about wishes and their stories with Wish Children.

#### 01/ 你兒時的願望是甚麼?

蔡:小時候,我的願望是能踏遍世界各地,體驗不同文化,祈願成為包容而 富同理心的人。大學時我和同學冒著風雪走訪當時災後的安徽省,後來在倫 敦修讀碩士課程時到俄羅斯交流,這個願望便轉化成生命旅程的一部分了。

劉: 我小時候想成為飛機師,希望在天空中自由翱翔;長大後曾在醫院做 義工,對醫生的關懷感受至深,因此踏上成醫之路,可算是願望成真了。

#### Q: What is your childhood wish?

L: I dreamt of traveling around the world. I visited post-disaster Anhui when I was at uni and Russia for a study exchange when having my master degree in London. My wish has been transformed to be a life journey and the experience I gained made me grow up with a big heart.

K: I wished to be a pilot and fly freely in the sky. When I was older I volunteered in the hospital and was deeply impressed by how caring the doctors were. So I was determined to be a doctor.

#### 02/ 你覺得「願望」是甚麼? 對病童來說有著甚麼意義?

藝: 我覺得「願望」二字包含著對未來的一份期待和勇氣。就是這份期待 能讓病童充滿力量,面對疾病帶來的挑戰。對於病童來說,有時打氣的說話 來得乏力,還不及讓他們置身願望歷程感受希望更有力。

劉:我很同意 Linda 所講。我更相信病童在其願望歷程的旅途上,知道自 己能為自己的生命作主,能令孩子重新相信可以主導人生。

#### Q: What do you think "a wish" is? What does it mean for sick children?

L: I think "a wish" entails hope and courage for the future and gives children strength to rise to the challenge of their illness. To them, a Wish Journey is more impactful than simply cheering them up.

K: I agree. I firmly believe that Wish Journey helps children with critical illnesses realize they can take charge of their lives.

### 03/ 為甚麼當初加入基金委員會,又是甚麼驅使你成為主席?

劉:大學習醫期間,我感到單憑醫學知識不足以成為稱職的醫生,因此加 入了基金探訪義工隊,從中找回初心,學習醫人和「醫心」。後來因緣際 會得當時主席楊紫芝教授邀請,出任基金委員會委員,並於 2013 年「膽粗 粗」接任為主席,期望為願望童多盡一分力。

蔡:我當初也是「膽粗粗」接受劉醫生邀請加入委員會(笑)。這數年,我有 很多機會接觸病童,有的年紀小小,但已經歷了多次手術和療程,他們都 非常勇敢堅強。對我來說,沒甚麼比病童的笑臉更真摯無價,而願望歷程 正正為他們帶來更大的動力,這是我希望為他們再付出多一分力的原因。

#### Q: What made you join the Executive Committee, and eventually become the Chairperson?

K: When I was studying medicine at uni, I felt that medical knowledge alone does not adequately prepare me to become a good doctor. So I joined Make-A-Wish as a Wish Granter. This reminds me of treating patients' body as well as their "heart". Later, it so happened that the former Chairperson Prof Rosie TT Young invited me to join the Executive Committee. In 2013, I took a chance to take over as Chairperson with the hope of better serving Wish Children in that capacity.

L: Ltook a chance too when Laccepted Dr Lau's invitation to join the Executive Committee (smile). I got in touch with children patients these several years and I

was impressed by their bravery. There's nothing more precious for me than the smile on children's face and I firmly believe that a wish is way more impactful to them. This is the exact reason why I want to dedicate more.

#### 04/有令你印象特別深刻的願望故事嗎?

禁:願望童嘉鎂熱愛製作甜品,也視在廚房的時光為抗病時的舒壓良方, 因而許下到法國藍帶學院學習甜品製作的願望。她願望成真後的歷程卻不 止於此。嘉鎂成為了願望義工,並修讀社工課程,立志要像曾助她圓願的 義工幫助其他病童,讓我感到願望真的有很大的力量!



Linda 被願望童嘉鎂的故事 深深打動。 Linda was impressed by the

劉:我最深刻的就是願望童 Pansy 的故事。她患癌的經歷讓她明白到支持 和關懷對病童尤其重要,決定編織手繩為國內癌症兒童籌款,所得善款最 後成功轉化成國內醫院的伴讀計劃,訓練義工組織圖書閣。我覺得她很厲 害,一雙手感染了社會上很多人,也改變了其他病童的生命。

#### Q: Is there any Wish Story that's particularly memorable to you?

L: Wish Child Ka-mei is passionate about dessert making. Spending time in the kitchen helped her relieve the stress caused by her illness. Her wish of learning pastry making at Le Cordon Bleu in France came true; yet, her Wish Journey did not stop there. Ka-mei decided her path in studying social work. She also became a volunteer and vowed to follow in the footsteps of volunteers who granted her wish and help other children with critical illnesses. This shows the enormous power of a wish!

K: I'm particularly moved by Wish Alum Pansy, whose experience with fighting against cancer made her realize the importance of support and care to children. She wished to raise funds for children cancer patients in the Mainland by weaving handmade bracelets. The donations were spent on setting up reading programs and volunteer training in Mainland hospitals. Pansy managed to touch a lot of hearts and change the lives of children patients with her own hands and that's really impressive.

#### 05/ 你對基金有甚麼期望?

蔡:我們都希望小朋友能夠健康快樂地成長,作為基金的一分子,我們期 望願望歷程能夠為更多病童以及他們的家人提供對抗疾病的驅動力。

劉:我深信在 Linda 的帶領下,我們能更緊密與香港兒童醫院合作,為病 童提供更多元化的服務。

#### Q: What are your expectations for Make-A-Wish?

L: We all wish that children can grow up with health and happiness. As a member of Wish Team, I hope that Wish Journeys can heal the body and soul of more children patients.

K: I'm fully confident that under Linda's leadership, we will develop stronger partnership with Hong Kong Children's Hospital in providing children patients with

# 為香港兒童醫院

# 展開願望歷程新一頁

### A BRAND NEW CHAPTER

### FOR HONG KONG

### CHILDREN'S HOSPITAL



香港兒童醫院在去年 12 月正式啟用,首階段的 門診服務已經投入服務,而住院服務(包括兒童 腫瘤科、兒童腎科和兒童深切治療部)將於3月 下旬展開。由 4 月 12 日,願望團隊將會每星期 走進醫院與病童見面,義工們與可愛的 Wish Friends 會為你帶來獨具匠心的活動,到時記得留 意身上帶著 Wish Friends 的大哥哥大姐姐,他 們便是願望小隊了!

我們也誠激已成為探訪義工的朋友參與在香港兒 童醫院的工作,一起為病童送上希望、力量和快 樂!另外,香港兒童醫院將實施嚴謹的防感染措 施以確保年幼住院病人的衛生安全,故此所有在 醫院服務的義工必須參與訓練課程。如果大家有 興趣加入我們,記得留意我們網站 makeawish.org.hk 內的義工培訓及招募。

Hong Kong Children's Hospital opened in December last year offering certain outpatient services. Inpatient services including pediatric oncology, nephrology and intensive care will be available in late March. Beginning from 12 April, our Wish Team will pay weekly visit to sick children in the hospital and engage them with fun-filled activities! Watch out for big brothers and sisters carrying Wish Friends - they're from the Wish Team!

For those of you who've registered with us as a voluntary visitor, we'd love you to join us in giving children hope, strength and joy! As stringent infection control is in place in the Hospital to safeguard the health of the young patients, all volunteers, who are going to serve in the Hospital, are required to attend a training course. If you're interested in joining us, stay tuned for the updates on makeawish.org.hk.



### ACKNOWLEDGEMENTS

A Matter of Design AIA International Limited Albert World Trade Limited Art Group Limited Arts with smile Asian Charity Services Automobile Magazine Bank of America, N.A Barg Bliss & Bless International Limited BoConcept Bricklane CBRE Hong Kong Charities Aid Foundation of America

Children's Discovery Museum city'super Clé de Peau Beauté Concept Lab Production Limited

Crabtree & Evelyn Pte Ltd CVL Cosmetics Hong Kong Limited

Deckers Asia Pacific Limited DFS Group Limited

Doughnut

Ember Room

Entertainment One Limited

ESF Tsing Yi International Kindergarten eslite Spectrum Hong Kong Limited

Fairchild Kindergarten & Junior Academy

Floweristic

Friends of MassMutual Jr. Space Camp

Good Fortune and Wisdom International Charity Fund Limited

Gusella Hong Kong Hallmark Cards (H.K.) Limited

HaHa Ice Cream

Hang Lung Real Estate Agency Limited Hasbro Far East Limited

HK01 Company Limited Hong Kong Children's Hospital Hong Kong Disneyland Resort Hong Kong Ocean Park Mariott Hotel Hongkong Land Property Limited Hoshing Art Creation Company Limited I Pro Medical Skin Care Centre Limited Integrated Publicity Services Limited InterContinental Hong Kong Ivan 哥哥自然會客室 JEMS Character Academy Jockey Club Engage Digital Exploration K for Kids Foundation KidsDressSmart KLOOK LOG-ON Loval Dining Magic Frontier Limited

Manna Catering Limited Memoriain Watch Company Limited Monet Floral Gallery Morgan Stanley MTR Corporation Limited

Ocean Gospel Organization Ocean Park Hong Kong PartyOne | Peninsula Merchandising Limited

Peonia Diamond Company Limited Photools Media Prada Asia Pacific Limited Print-Rich Products Limited

Pro-Tooling Products Design Limited Rebel Legion Hong Kong Base Rockreef Investment Limited Ruby Tuesday Sanrio Company Limited

Sau San Tong Management Limited SDM Jazz & Ballet Academie

Semk Products Limited

SEE YOU AT THE HONG KONG CHILDREN'S HOSPITAL!

> Snow Magic Soan Studio Limited

SOGO Hong Kong Company Limited

Standard Chartered

The Classic Car Club of Hong Kong

The Hong Kong University of Science & Technology The Hongkong and Shanghai Hotels Limited

The Peninsula Hong Kong The Walt Disney Company

Times Square Limited Tony Ip Green Architects

U Magazine

Wah Shing Toys Company Limited Warner Bros. Consumer Products Wing Fat Paper Box Company Limited Wing Shing Toys (H.K.) Limited

Wynnewood Corporation Limited 吃喝玩Vlog

商龍交流會 一聚龍屬會

花 Mi 貓 Ms Chan, Chu

Ms Chan, Yin Yan Alison

Ms Cheng, Sammi

Ms Cheung, Bernice Ms Cheung, Sue Ann

Ms Choi, Charlene

Ms Chui, Anita Ms Chung, Gillian

Mr Dhodhim, Amit

Mr Fu, Marco

Mr Fung, Kwok Lun William Hello Kitty

Ms Ho, Gigi

Ms Hung, Pui Kee Peggy Ms Kam, Tsz Ki Ms Kan, Jessica

Mr Kung, Kin Chung

Ms Lai, Mei Fong Forie

Ms Lam, Lai Ya Ms Lam, Libby

Dr Lau, Kevin CH

Miss Lau, Queenie Fiona Ms Lee, Ada

Mr Leung, Jeffrey

Ms Li, Suet Wun Sharon

Ms Lo. Wai Yan Kitty

Prof Ma, Si Hang Frederick

Ms Mui, Wai Ling

Mr Ng, Hak Shing

Mr Nield, Robert

Mr Pang, David

P.J Masks

Mr Sit, Pak Ho, Wilson

Sok, Han Ho

Ms Tai, Stephanie

Mr Tay, Vi Bing

Mr Wong, Cheung

Mr Wong, Cheuk Ming

Ms Wong, Elizabeth

Mr Wong, Kenny

Wong, Ko Yin Wong, Tak Yuen

Mr Yu, Wing Hong, Adrian

Ms Yuen, Pak Ling

Wish Alum Yuen, Ka-mei

Wish Alum Cheuk-yin

Fox Image

Volunteers of Share the Joy of a Wish and Trees of Hope

Photographer Andy

Photographer David 周建忠先生



九龍九龍灣臨樂街19號南豐商業中心8樓5室

Unit 5, 8/F, Nan Fung Commercial Centre, 19 Lam Lok Street, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 3101 9688 F: (852) 3101 9588 www.makeawish.org.hk

Make-A-Wish Hong Kong 願望成真基金

